

التاريخ: 14 نوفمبر 2025

سعادة/ حامد أحمد على

دبي - الإَمارات العربية المتحدة

سعادة وليد سعيد العوضي

هيئة الأوراق المالية والسلع أبوظي – الإمارات العربية المتحدة

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

الرئيس التنفيذي

تحية طيبة وبعد،



Date: 14 November 2025 H.E. Hamed Ahmed Ali **Chief Executive Officer Dubai Financial Market Dubai - United Arab Emirates**

H.E. Waleed Saeed Al Awadhi **Chief Executive Officer Securities and Commodities Authority** Abu Dhabi- United Arab Emirates

Subject: Results of Board of Directors Meeting of **Gulf Navigation Holding PJSC (the "Company")**

Dear Sirs.

Sincerely,

Please be informed that the Board of Directors of the Company held its meeting on Friday 14 November 2025 and resolved the following:

- 1. The Board of Directors approved the interim financial statements for the nine-month period ended 30 September 2025.
- 2. The Board of Directors approved regular matters and other business of the Company.

Ali Abouda **Chief Finance & Operation Officer**

Gulf Navigation Holding PJSC

نحيط سعادتكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة قد عقد اجتماعه يوم الجمعة الموافق 14 نوفمبر 2025 وقد تقرر الآتى:

> 1. تمت الموافقة من قبل مجلس الإدارة على البيانات المالية المرحلية لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سىتمېر 2025.

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة الخليج

للملاحة القابضة ش.م.ع ("الشركة")

2. تمت الموافقة من قبل مجلس الإدارة على أمور اعتيادية وما استجد من أعمال للشركة.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،

على عبوده رئيس الشؤون المالية والعمليات التنفيذي الخليج للملاحة القابضة ش.م.ع

- Herelle



www.gulfnav.com

T +971 4 427 0104, F +971 4 427 0103 Office 3901-3902, 39th Floor, API Trio Tower Al Barsha 1, PO Box 49651, Dubai, UAE